Mohamed El Seaidy Science Office Director Ministry of Antiquities, Zamalek head office 3 El Adel Abou Bakr St., Zamalek, Cairo, Arab Republic of Egypt



سبتمبر 2022 - 02 2022 سبتمبر

Dear Mohamed عزیزی محمد

Great Ark Retrieval Project مشروع استرداد تابوت العهد العظيم

سلام عليكم

It is now two years since Dr Waziri asked you to receive, and assess, my research data and conclusions. Both of us have been beset with obstacles, not least of which was the most widespread viral plague in history.

لقد مر الآن عامان منذ أن طلب منك الدكتور وزيري تلقي بياناتي واستنتاجاتي المكثر البحثية وتقييمها. لقد عانى كلانا من عقبات ، ليس أقلها وباء فيروسي الأكثر البحثية وتقييمها. انتشارًا في التاريخ

Our most recent problem has been the failure of our couriers to deliver the final research folders and digital files. It is a mystery to all of us as a total of five parcels were sent, twice to two different addresses, which included all the appropriate customs forms. All were returned to me, undelivered.

كانت مشكلتنا الأخيرة هي فشل شركات النقل لدينا في تسليم مجلدات البحث النهائية والملفات الرقمية. إنه لغز بالنسبة لنا جميعًا ، حيث تم إرسال ما مجموعه خمسة طرود ، مرتين إلى عنوانين مختلفين ، بما في ذلك جميع النماذج الجمركية المناسبة أعيدوا جميعًا إلى ، ولم يسلموا

Nonetheless, I am delighted to say that I have decided to bring the final research data and presentation folders myself when I will be honoured to finally meet you, and your esteemed colleagues, in person.



ومع ذلك ، يسعدني أن أقول إنني قررت إحضار بيانات البحث النهائية ومجلدات العرض التقديمي بنفسي عندما يشرفني أن ألتقي بك أنت وزملائك الموقرين شخصيًا

I will be arriving from London on EgyptAir flight, 17 October 2022 and have requested my usual room at the hotel Mercure Cairo Le Sphinx; after which I will be moving to a rental property in the Giza Governorate. My stay will be indefinite allowing plenty of time for your secretary to fix a date for our meeting.

سأصل من لندن على متن رحلة مصر للطيران ، 17 أكتوبر 2022 وقد طلبت غرفتي المعتادة في فندق ميركيور القاهرة لو سفنكس ؛ وبعد ذلك سوف أنتقل إلى عقار مؤجر في محافظة الجيزة ستكون إقامتي إلى أجل غير مسمى مما يتيح الكثير من الوقت لسكر تير تك لتحديد موعد لاجتماعنا

Kindly, do me the favour of making an invitation available for me to attend the opening of the Grand Egyptian Museum in November, which I have eagerly awaited.

تفضل بإتاحة دعوة لي لحضور افتتاح المتحف المصري الكبير في نوفمبر ، و هو ما كنت أنتظره بفارغ الصبر

While I am in Egypt, I will be making a ninety-minute presentation of my eleven-year research project, which completes the two-year data transfer process to the Supreme Council of Antiquities.

أثناء وجودي في مصر ، سأقدم عرضًا تقديميًا مدته تسعون دقيقة لمشروع بحثي مدته أحد عشر عامًا ، والذي يكمل عملية نقل البيانات لمدة عامين إلى المجلس مدته أحد عشر عامًا ، والذي للكمل عملية نقل البيانات لمدة عامين إلى الأعلى للآثار

The data will provide a powerful argument that the Ark of the Covenant, the sarcophagi of Pharaoh Khufu, his wives and his family, are all buried within a second subterranean chamber, beyond the southern passage, in the Great Pyramid of Egypt.

ستقدم البيانات حجة قوية مفادها أن تابوت العهد ، توابيت الفرعون خوفو ، وزوجاته وعائلته ، دفنوا جميعًا داخل غرفة ثانية تحت الأرض ، وراء الممر المصر



Yours sincerely

Dr Gregory S WarnerFellow of the University of Zion
Email: GREG@GARP.SPACE

WWW.GARP.SPACE

cc. President Abdel Fattah Saeed Hussein el-Sisi - الرئيس عبد الفتاح سعيد حسين خليل السيسي